
رئیس ســتاد و معاون هماهنگ کننده 
ارتش جمهوری اسلامی ایران اعلام کرد 
رژه ۲۹ فروردین برگزار نمی شود. دریادار 
حبیب الله سیاری رئیس ستاد و معاون 
هماهنگ کننده ارتش جمهوری اسلامی 
ایران در نشســت خبری، اظهار داشت: 
از ســال ۱۳۵۸ که فرمان امام برای رژه 
ارتش صادر شد هرساله این رژه با شکوه 
برگزار شده است. رژه یکی از برنامه های 
نمایش قدرت است و توان بازدارندگی را 

به نمایش می گذارد.
وی افــزود: اجــرای رژه قطعــاً باعث 
خوشحالی مردم می شود و به دشمنان 
هم نشان می دهد که جمهوری اسلامی 

ایران توان بازدارندگی را دارد.
ســیاری ادامه داد: اما در ســال جاری 

شرایط متفاوت شده است و با توجه به 
بیماری کرونا و مصوبات ابلاغی از سوی 
ستاد ملی مبارزه با بیماری کرونا، بنابر 
تدبیر فرماندهی کل ارتش و هماهنگی 
با ستادکل نیروهای مسلح، برای کمک 
به بحث پیشــگیری از بیمــاری ارتش 
جمهوری اسلامی ایران طرحی را بعنوان 
جایگزین مراســم رژه گرامیداشــت 
۲۹ فروردیــن روزارتــش جمهــوری 
 اســلامی ایران پیش بینــی و تصویب

 کرده است.
رئیس ستاد ارتش با بیان اینکه در سال 
۱۳۹۹ طرح جایگزین رژه را اجرا خواهیم 
کرد، گفت: این طرح رژه خدمت با شعار 
مدافعان وطن- یاوران سلامت است که 
در سطح کشور اجرا خواهد شد. وی در 

تشــریح اقداماتی که قرار است در این 
طرح جایگزین انجام شود، تصریح کرد: 
در روزهای منتهی بــه ۲۹ فروردین و 
روزهای بعد از آن اقدامات گسترده ای را 
برای رفع آلودگی اماکن عمومی و سطح 
شهرها انجام خواهیم داد. در رسیدگی 
به بیماران در مناطق محروم، غربالگری 
با اعزام تیم های پزشکی، کمک نیروی 

انســانی به مراکز درمانی، کنترل ورود 
و خــروج و رفع آلودگــی خودروها در 
ورودی و خروجی شــهرها اقداماتی را 
انجام خواهیم داد. سیاری با بیان اینکه 
طرح جایگزین رژه از روز ۲۰ درسراسر 
کشورآغازخواهد شد، افزود: همچنین 
تخت های بیشــتری را برای اختصاص 
به شبکه بهداشت و درمان کشور آماده 

کرده ایم. معاون هماهنگ کننده ارتش با 
اشاره به در پیش بودن سالروز شهادت 
سپهبد شهید علی صیاد شیرازی، عنوان 
کرد: با توجه به شرایط کشور و بیماری 
کرونا طرح جایگزینی برای گرامیداشت 
سالروز شهادت شهید صیاد شیرازی و 

روز شهیدان در نظر گرفته شده است.
وی گفــت: این طــرح تحــت عنوان 
»سپهبدهای اخلاص« خواهد بود که 
برای گرامیداشت سه ســپهبد شهید 
یعنی سپهبد شهید قرنی، سپهبد شهید 
صیاد شیرازی و شهید سپهبد حاج قاسم 

سلیمانی است.
سیاری در پایان خاطرنشــان کرد: هر 
سه سپهبد شهید ما انسان هایی مؤمن، 
مخلص، ولایتمدار و شهادت طلب بودند 
که بعنوان فرماندهان الگو در نیروهای 
مسلح مطرح هســتند و سیره اخلاقی 
آنها به گونه ای اســت که قابل استفاده 

نسل های بعدی است.

رئیس ستاد و معاون هماهنگ کننده ارتش جمهوری اسلامی ایران:

رژه۲۹فروردینبرگزارنمیشود

 

نامه رئیس سابق بسیج، موضع سپاه نیست۲۷۰ نماینده مجلس تست کرونا دادند
فارس: جلسه علنی مجلس شورای اسلامی بعد ازیک دوره وقفه به دلیل شیوع ویروس کرونا، و با پایان یافتن غربالگری نمایندگان 
توسط بسیج جامعه پزشکی کشــور، نوزدهم فرودین ماه برگزار شد. باتوجه به این که بنا بر توصیه ســتاد ملی مبارزه با کرونا برای 
جلوگیری از اشاعه ویروس کرونا، جلسات علنی مجلس شــورای اسلامی تشکیل نمی شد، بسیج جامعه پزشکی کشور ضمن رایزنی 
با مســئولان امر در نظر گرفت تا با استفاده از آزمایشگاه بیولوژیکی ســیار خود که در روزهای گذشــته رونمایی شد، به غربالگری 
۲۷۰ نماینده مجلس و دیگر کارکنان پارلمان بپردازد. نتیجه چنین اقدامی، انجام تســت ها و آزمایشــات فشرده با حضور پزشکان 
 و نیروهای بسیج جامعه پزشــکی در ســاختمان مجلس و در نهایت ارائه لیســتی از نمونه های مثبت و منفی بیماری کووید ۱۹ به 

ساختمان اداری پارلمان بود.

ایلنا:سخنگوی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی در پی انتشــار نامه انتقادی »غلامحســین غیب پرور« رئیس سابق سازمان بسیج 
مستضعفین به رییس سازمان صدا و سیما درباره نحوه اجرا و محتوای برخی از برنامه ها و سریال های رسانه ملی، اظهار داشت: محتوای 
این نامه هر چند با انگیزه مشفقانه نگاشته شده باشد، موضع سپاه پاسداران انقلاب اسلامی تلقی نمی شود. سرتیپ دوم پاسدار رمضان 
شریف همچنین افزود: بدیهی است این نهاد انتقادات و پیشنهادات خود نســبت به موضوعات و برنامه های مختلف صدا و سیما را از 
طریق فرآیندهای مقتضی به رســانه ملی منعکس کرده و می کند. وی همچنین به آرایش رسانه ای متناسب صدا وسیما برای ایفای 
نقش های هوشمندانه و مؤثر درآگاهی بخشی به جامعه و بکارگیری خلاقیت و نوآوری در آموزش، تولید سرگرمی و ارتقای انگیزه و 

توانمندی همراهی مردم با مطالبات و توصیه های ستاد ملی پیشگیری و مبارزه با کرونا در نحوه رویارویی با این بیماری اشاره کرد.

 naslefardanews  
  naslfarda سخنگوی قوه قضاییه در نشست خبری

خود اعلام کرد:

دادرسی در هیچ شرایطی 
تعطیل بردار نیست

 با توجه به شیوع کرونا امروز جلسه مشترک شورای 
عالی قوه قضاییه و روسای کل و دادستان های مراکز 
اســتان ها به صورت ویدیو کنفرانس برگزار خواهد 
شد و پس از تصویب ریاست قوه قضائیه در خصوص 
نحوه دادرسی در شرایط موجود این دستورالعمل 
به استان ها ابلاغ می شــود. این گفته غلامحسین 
اسماعیلی سخنگوی قوه قضاییه است که در نشست 
خبری خود که به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد 
در جمع خبرنگاران عنوان کــرد و ادامه داد: تلاش 
شد در تدوین این دستورالعمل سلامت همکاران ما، 
سلامت مراجعین با رعایت فاصله گذاری فیزیکی و 
استفاده از نوبت دهی و فناوری اطلاعات و سامانه های 
مربوطه رعایت شود تا سلامت همکاران و مراجعین 
به خطر نیفتد. در حقیقت دادرســی تعطیل بردار 
نیست و ما جمع بین سلامت و انجام وظیفه و تدبیر را 

در این دستور العمل لحاظ کردیم. 
محکومیتکیفریوپرداختدیهبرای

شهردارشیراز
سخنگوی قوه قضائیه درباره حکم پرونده شهرداران 
فعلی و سابق شیراز در خصوص قصور در سیل سال 
گذشته نیز گفت: در استان فارس رأی صادر و برای 
شخصیت حقوقی و شــهرداران وقت محکومیت 
کیفری و پرداخت دیه به درگذشــتگان و جبران 
خسارت و خسارت دیدگان صادر شد. اما چون قطعی 

نشده از بیان جزییات معذورم.
رأیسلطانقاچاقدرحالاجرااست

 سخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سوالی 
درباره دستگیری هومن پروین معروف به سلطان 
قاچاق ســوخت نیز گفت: ایــن پرونــده یکی از 
پرونده های مهم قاچاق ســوخت در بوشهر بود که 
کشف و رسیدگی شد و الان رأی در حال اجراست و 
محکوم به جزای نقدی شده است و بخشی از جزای 

نقدی وی نیز در اسفندماه وصول شد.
عاملاصلیوطراحفرارزندانیانسقز

دستگیرشد
اسماعیلی در پاســخ به ســوالی مبنی بر اعطای 
مرخصی به زندانیان در پی شــیوع کرونا در کشور 
و نیز ناآرامی های اخیر در برخی از زندان ها، گفت: 
ما به بیش از ۵۰ درصــد زندانیان امنیتی مرخصی 
دادیم و بعضی هم به مرخصی نیامدند. ما ادعا نکردیم 
صدرصد به مرخصی آمدند. هم به امنیتی ها مرخصی 
دادیم و خیلی اسامی اعلام شد و هم در عفو به خیلی 
از امنیتی ها عفو دادیم. وی درباره فرار زندانیان سقز 
گفت: ما در این ایام متاسفانه یکی دو حادثه در برخی 
زندان ها داشــتیم از جمله در زندان سقز که با یک 
برنامه ریزی و توطئه از ناحیه تعدادی از زندانیان انجام 
شد و در کنارش با سهل انگاری برخی از کسانی که 
در حوزه زندان خدمت می کردند شاهد فرار زندانیان 
از سقز بودیم اما بلافاصله اعلام کردیم که حتماً هم 
باید این زندانیان دستگیر شوند و هم با افرادی که 
قصور کردند برخورد شــود. خوشبختانه هم عامل 
اصلی و محرک و طراح این توطئه دستگیر شد و هم 
در بین فراریان تمامی کسانی که جرائم خشن انجام 
داده بودند و جزو مجرمین خطرناک بودند به موقع 

دستگیر شدند.
آمارفوتیهایناشیازمصرفالکل

نگرانکنندهاست
اسماعیلی درباره آمار فوتی های ناشی از مصرف الکل 
نیز در ایام اخیر کرونا گفت: متاســفانه این موضوع 
صحت دارد و آمار هم نگران کننده است چه در مورد 
کسانی که در اثر مصرف الکل جان خود را از دست 
دادند یا کسانی که مسمومیت پیدا کردند، آمار خیلی 
بالاست و فوق حد انتظار ما بود. وی افزود: تعدادی از 
سازندگان الکل غیر استاندارد در خوزستان و خراسان 
رضوی بازداشت شــدند و با این ها قاطعانه برخورد 
خواهیم کرد و باید پاسخگوی اعمال مجرمانه خود 
در ارتباط با فوت و ورود صدمات به شهروندان باشند. 
در سراسر کشوردر این رابطه بیش از 6۰۰ نفر فوتی و 

بیش از سه هزار نفر مسمومیت داشتیم.
مرخصیاززندانشاملنجفینشد

وی دربــاره عــدم اعطــای مرخصی به 
محمدعلی نجفی شهردار سابق تهران نیز اظهار کرد: 
این ادعا که در زندان به تعبیری در بند و اندرزگاهی 
که آقای نجفی حضــور دارد یک نفر مبتلا به کرونا 
شده است صحت ندارد و به هیچ عنوان هیچ کدام 
از افراد در اندرزگاه مبتلا به بیماری کرونا نیستند. 
در این شرایط مرخصی به کسانی داده شده است که 
محکومیت قطعی دارند و از آن جا که آقای نجفی رأی 
محکومیت قطعی برایش صادر نشده از دایره شمول 
مرخصی خارج و قرار بازداشت دارد که بعد از قطعی 
شــدن رأی صادره، درباره مرخصی ایشان تصمیم 

گرفته می شود.

نشست خبری 2

ایرنا: جلسه ستاد اطلاع رسانی و تبلیغات اقتصادی کشور با حضور عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور، سید 
عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و پیروز حناچی شهردار تهران در محل وزارت کشور برگزار شد.

ایرنا:ششمین جلسه جهش تولید سازمان برنامه و بودجه روز سه شنبه به ریاست محمدباقر نوبخت 
در سازمان برنامه و بودجه برگزار شد.

عکس خبر

کرونا پاشنه آشیل ترامپ در انتخابات شد

ریاست جمهوری دور دوم ترامپ 
در پالش با یک ویروس

ترامپ در یکی دو ســال اخیر همواره موفقیت های 
اقتصادی خــود را بــه رخ رســانه ها و رقبای خود 
می کشید حالا آمریکا درگیر شیوع کرونا شده و به 
نظر می رسد کرونا تبدیل به پاشــنه آشیل وی در 
انتخابات آتی آمریکا شود. سال ۲۰۲۰ که قرار است 
سال انتخابات ریاست جمهوری در ایالات متحده 
باشد، به سال کرونا تبدیل شده است. کرونا برگزاری 
انتخابات درون حزبی را در ایالت های مختلف آمریکا 
به تعطیلی کشانده است. سیاســتمداران نگرانند 
که اگر بحران کرونا تا ماه نوامبر که تاریخ برگزاری 
انتخابات اســت، ادامه یابد چه تاثیری بر انتخابات 
خواهد داشت و اگر قرار اســت تصمیماتی در این 
زمینه گرفته شود، باید از همین امروز تهمیداتی را 

پیش بینی کرد.
افزایش چشــمگیر مبتلایان به بیمــاری کرونا در 
آمریکا این کشور را به بیشــترین آمار مبتلایان به 
کرونا تبدیل کرده است. وضعیت ناگوار بهداشتی و 
سلامت در کشور آمریکا و نیز بحران اقتصادی ناشی 
از این بیماری کاخ سفید وا داشته که بسته حمایتی 
بی سابقه ۲.۲ تریلیون دلاری را به تصویب برساند 
تمامی این اتفاقات ایــن احتمال را تقویت می کند 
که ادامه این وضعیت می تواند باعث شکست دونالد 

ترامپ در انتخابات پیش رو شود.
درهفته های اخیر انتقادات زیادی از عملکرد دونالد 
ترامپ، رئیس جمهوری آمریــکا در مواجهه با این 
بحران مطرح شده اســت، او تلاش زیادی کرد که 
تاثیرات ویروس کرونا را کمرنــگ کند. ترامپ روز 
دوشنبه ۱۹ اسفند، با انتشار توییتی نوشت: »سال 
گذشته، ۳۷ هزار آمریکایی به دلیل ابتلا به آنفلونزا 
جان خود را از دســت دادند. متوسط بین ۲۷ هزار 
تا ۷۰ هزار نفر در سال. هیچ چیزی بسته نمی شود، 
اقتصاد و زندگی ادامه دارد. درحال حاضر ۵۴6 مورد 
ویروس کرونا وجود دارد، تنها ۲۲ نفر مرده اند. به این 

موضوع فکر کنید.«
این موضع ترامپ برخلاف توصیه ها و هشدارهای 
پیاپی کارشناسان و پزشکانی بود که در زمینه مبارزه 
با بیماری های مســری و امنیت بیولوژیک فعالیت 
می کردند. حتی با وجود هشدار مدیر اطلاعات ملی 
آمریکا در ژانویه ســال جاری درباره ویروس کرونا 
ترامپ این گزارش را نادیده گرفــت و آن را نیرنگ 

جدید دموکرات ها برای برکناری او تلقی کرد.
اما سرانجام روز آخر اسفند ماه رییس جمهوری آمریکا 
بسته اقتصادی کمک به مقابله با پیامدهای شیوع 
ویروس کرونا در ایالات متحده را امضا کرد. این بسته 
کمکی روز ۲۸ اســفند ماه و پیش از امضای دونالد 

ترامپ به تصویب سنای آمریکا رسیده بود.
حالا بسیاری از کارشناسان سیاسی نحوه برخورد 
ترامپ و چگونگی مواجهه او با ویروس کرونا را معیار 
اصلی پیــروزی او در انتخابات ریاســت جمهوری 

آمریکا می دانند.
افزایششدیدبیکاری

یکی از عواملی که می تواند تأثیر زیادی بر 
انتخابات آینده آمریکا داشته باشد وضعیت اقتصاد 
و نرخ بیکاری در این کشور است. ترامپ محبوبیت 
خود را در سال های گذشته براساس رشد اقتصادی 
به دست آورد. در سه ســال گذشته آمار بیکاری به 
نسبت بالایی کاهش یافت و آمریکا شاهد یک رشد 
اقتصادی مناسبی بود. اگرچه این رشد اقتصادی از 
زمان ریاست جمهوری اوباما آغاز شده بود اما مزایای 
این رشد نصیب ترامپ شد. حالا به نظر می رسد در 
مقابل مسئولیت هرگونه فروپاشــی اقتصادی نیز 

برعهده ترامپ خواهد بود.
استیون منوچین، وزیر خزانه داری ایالات متحده، 
آمار بیکاری فعلی را بی ربط خوانده اســت و گفته 
که امیدوار اســت وضعیت به زودی بهبود یابد، اما 
اقتصاددانان چشــم اندازی برای بهبــودی اوضاع 
اقتصادی نمی بینند. به گفته جیمز بولارد، یکی از 
مقامات عالی رتبه خزانــه داری آمریکا بحران کرونا 
می تواند در کوتاه مدت به بیکاری حدود ۵۰ میلیون 

آمریکایی منجر شود.
اقتصادپاشنهآشیلترامپ

در مجموع به نظر می رسد که ویروس کرونا 
مهم ترین موضوع مورد اهمیت ترامپ در انتخابات را 
تحت تأثیر قرار داده است. رئیس جمهور آمریکا طی 
سال های گذشته و بارها عملکرد اقتصادی موفق خود 
را به هواداران و رقبای خود گوشزد کرده است و آن 
را نکته کلیدی فعالیت های انتخاباتی قرار داده است.

اقتصاد موضوعی اســت که کارشناسان و مقامات 
اقتصادی، و بیشــتر از همه، ترامپ را نگران کرده 
است. همزمانی این وضعیت با کاهش قیمت نفت بر 
اثر رقابت عربستان و روسیه ضربه دیگری به دولت 

آمریکا است.
دان ابرهارت، یکــی از تأمین کنندگان کمک های 
مالی جمهوری خواهان در رقابت هــای انتخاباتی 
می گویــد: »تبعات اقتصــادی ویــروس کرونا به 
طور فزاینده ای سایه ســنگینی بر شانس انتخاب 
مجدد ترامپ می انــدازد و این حتــی می تواند به 
 قیمت باخت ترامــپ در انتخابات پیــش رو تمام 

شود.«
بزرگ ترین تهدید علیه ترامپ در انتخابات ریاست 
جمهوری نوامبــر ۲۰۲۰، نــزول و رکود اقتصادی 
است که می تواند دستاوردهایش را در بخش اشتغال 
و دستمزد را معکوس کند. از ســوی دیگر یکی از 
روش های ترامپ برای پیروزی در انتخابات افزایش 
میزان مشارکت اســت. اگر بحران کرونا در آمریکا 
برای مدت زمان بیشــتری و تا روزهای نزدیک به 
انتخابات در این کشــور ادامه پیدا کنــد، ترامپ با 
بحران جدی روبرو خواهد شــد و بعید اســت که 
 بتواند به ســادگی در انتخابات ریاســت جمهوری

 برنده شود.

تحلیل

محدودیت و تعطیلی از اختیارات شورای عالی امنیت ملی
دیروز نخستین جلســه علنی مجلس در سال تازه 
برگزار شد و طی آن طرح سه فوریتی تعطیلی یک 
ماهه کشور درپی اخطاریکی از نمایندگان و رأی 
موافق مجلس از دستور کار پارلمان خارج شد. علی 
ادیانی طرح سه فوریت این طرح را مغایر چهار اصل 
قانون اساسی عنوان و خاطرنشان کرد: طبق اصل 
۷۹ قانون اساسی دولت باید در این باره لایحه دهد 
و مجلس آن را تصویب کند. علاوه بر این طبق اصل 
۷۵ قانون اساسی طرح نمایندگان نمی تواند موجب 

افزایش هزینه یا کاهش هزینه برای دولت شود.
وی افزود: پیش از این آقــا )رهبری( نامه مکتوبی 
نوشــتند و گفتند هر گونه تصمیم درباره بنزین با 
نظر شورای امنیت ملی صورت می گیرد. اگر در این 
باره تمشیت نشود امنیت ملی را مخدوش می کند. 
ادیانی اضافه کرد: این طرح همچنین با اصل ۱۷6 
مغایر است. چرا که بر اساس آن تعطیلی حد و حصر 
قائل شدن و محدود کردن حقوق شهروندی جزو 
اختیارات شورای عالی امنیت ملی است. چرا ما به 
دنبال قانون نویسی هســتیم در حالی که شهریور 
امســال قانون مدیریت بحران به دولت ابلاغ شده 
و نیازی به این طرح نیســت. مســعود پزشکیان 
این اخطار را وارد دانســت و گفت: بــه نظرم این 
طرح از نظر قانونی اشکال داشــته و ما نباید آن را 
می پذیرفتیم. در ادامه ایــن اخطار به رأی مجلس 
گذاشته شــد که نمایندگان با آن موافقت کردند 
و بر همین اســاس این طرح از دستور کار مجلس 

خارج شد.
وزیربهداشــت:تاپایاناردیبهشت

کرونارامهارمیکنیم
سعید نمکی در نشست مجلس عنوان کرد ان شاءالله 
تا آخر اردیبهشت ماه به مهار ویروس کرونا خواهیم 
رسید. سعید نمکی وزیر بهداشت و درمان و آموزش 
پزشکی در جلســه علنی پارلمان در جریان ارائه 
گزارش مجموعه اقدامات صورت گرفته برای مقابله 
با کرونا اظهار داشت: برای ما از قبل مشخص بود که 

یک ویروس کشور و مردم ما را گرفتار خواهد کرد.

صبح30بهمناعلامکردیمدومورد
بیمارمبتلابهکروناداشتیم

وی همچنیــن بیــان داشــت: ما در صبــح روز 
چهارشــنبه ۳۰ بهمن اعلام کردیم دو مورد بیمار 
مبتلا بــه کرونا در قم داشــتیم که البتــه از نظر 
کلینیک کرونا تشخیص داده شده بود و در پی آن 
اعلام شد از سه مورد آزمایش یک مورد مثبت اعلام 
شده است اگر چه برخی اعلام کردند که اعلام این 
قبل از انتخابات درست نیست اما من تأکید کردم 
که راســتگویی خدمت به مردم است هر چند این 

موارد باید به تفصیل در جلســه غیرعلنی توضیح 
داده شود.

کرونادراینسهاستانکاهشیشد
وزیر کشور با بیان این که وزارت بهداشت 
در آمادگی لازم شناخت مناسب و تأمین امکانات و 
تجهیزات است گفت که روند شیوع کرونا در خیلی 
از استان ها کاهشی شده است. عبدالرضا رحمانی 
فضلی وزیر بعدی بود که در روز سه شنبه مجلس 
شورای اســلامی برای بررســی وضعیت کشور با 
شیوع کرونا ضمن تبریک عید شــعبان و سال نو 
سخن گفت. وی افزود: وزارت کشــور با توجه به 
جایگاهش در ساختار اداری استانداری و فرمانداری 
شهرداری و بخشداری ها هماهنگی و پیگیری ها در 
سطح استان ها انجام داد. از همان روز اول که آقای 
نمکی در ۳۰ بهمن اولین گــزارش را درباره کرونا 
ارائه کرد، وزارت کشور در یک اسفند ستاد مقابله 
با کرونا را با توجه به جایگاه سازمان مدیریت بحران 
تشکیل داد و دستور العمل های لازم ابلاغ شد برای 
رئیس جمهور هم گزارشاتی تهیه شد. وزیر کشور 
ادامه داد: در اوایل امکانات و تجهیزات و شــرایط 
بستری شدن در بیمارستان ها و مشکلات احتمالی 
تخت های بیمارســتانی دغدغــه و نگرانی برای 
پزشکان و پرستاران ایجاد کرده بود اما اکنون وزارت 
بهداشت در آمادگی لازم و شناخت مناسب و تأمین 
مقدمات و تجهیزات کامل است. این موضوعات با 
هماهنگی تمامی دستگاه های اجرایی رخ داده است 
آگاهی مردم هم افزایش پیدا کرد و آنها توانستند با 

خود کنترلی و مدیریت به ما کمک کنند.

طرح سه فوریتی تعطیلی یک ماهه به دلیل مغایرت قانونی از دستور کار مجلس خارج شد

سیاست
Policy

خانه ملت

»منبــع همســان ســازی حقــوق 
بازنشستگان تأمین اجتماعی در بودجه 
۹۹ از محل پرداخــت بدهی های دولتی 
به تأمیــن اجتماعی تأمین می شــود«. 
حمیدرضــا فولادگر عضو کمیســیون 

تلفیق بودجه مجلس شورای اسلامی با 
تاکید بر این مهم پیرامون همسان سازی 
حقوق بازنشســتگان ذوب آهن و فولاد 
اظهار کرد: با پیگیری نمایندگان در طی 
چندین سال گذشته، مشکلات پرداخت 
حقوق بازنشســتگان فولاد بر طرف شد 
و دولت طبق حکم برنامه ششم توسعه 
موظف است کسری حقوق بازنشستگان 

را تأمیــن کنــد. در بودجــه ۹۹ ردیف 
۴۵۰۰ میلیاردی بــرای پرداخت حقوق 
بازنشســتگان فولاد در نظر گرفته شده 
است. وی افزود: چند سال گذشته طبق 
آئین نامه صندوق بازنشســتگان فولاد، 
طی برنامه ای با عنــوان نظام هماهنگ 
ارتقایی، تغییراتی در حقوق بازنشستگان 
فولاد انجام شــد اما در چندین ســال 

گذشــته افزایش حقوق بازنشســتگان 
طبق ضرایب خاصی انجام شــده است. 
امسال تنها حقوق بازنشستگان کشوری 
و لشــکری و تأمین اجتماعی همســان 
سازی می شــود. عضو کمیسیون تلفیق 
بودجــه ۹۹ تاکید کرد: منبع همســان 
ســازی حقــوق بازنشســتگان تأمین 
اجتماعی در بودجه ۹۹ از محل پرداخت 
بدهی های دولتی بــه تأمین اجتماعی 
تأمین می شــود. صندوق های مستقل 
مانند صندوق بازنشستگان فولاد یا باید از 
قوانین بازنشستگان کشوری تبعیت کنند 

و یا از قوانین صندوق بازنشستگان تأمین 
اجتماعی. صندوق بازنشستگان فولاد باید 
این موضوع را پیگیری کرده و نمایندگان 
نیز نســبت به ایــن موضــوع تذکرات 
 لازم را بــه وزیــر کار و رفــاه اجتماعی

 بدهند.
 وی تاکید کرد: اختلاف سه میلیونی بین 
حقوق بازنشستگان جدید و قدیم تنها در 
صندوق بازنشستگان فولاد نیست، بلکه 
در حقوق های بازنشستگان جدید و قدیم 
کشوری و تأمین اجتماعی نیز این تفاوت 

حقوق وجود دارد.

عضو کمیسیون تلفیق بودجه مجلس شورای اسلامی:

همسان سازی حقوق بازنشستگان تأمین اجتماعی از محل پرداخت بدهی های دولت
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